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Sēde sasaukta un atklāta plkst. 20:40 

 

Vadītāja - Viktorija Baire 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Agnese Geduševa, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Gatis Līcis, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols,  Juris Žilko 

Pašvaldības darbinieki – Viktorija Belova, Māris Bērziņš,  Līga Blate, Jolanta Jansone, Juris 

Križanovskis, Edgars Melnieks,  Līga Mizovska, Anda Pūriņa, Andris Volanskis, Linda Zaķe, 

Aivita Zavadska 

Iedzīvotāji – Zane Alksne, Lauris Zvejnieks 

Sēdi kavē:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Neils Kalniņš 

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Andis Damlics   

 

Darba kārtība 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības 2020.gada budžeta apstiprināšanu.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un video ierakstā. 

 

Viktorija Baire atklāj sēdi. 

 

 

1. Par Ķekavas novada pašvaldības 2020.gada budžeta apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Viktorija Baire. 

Jautājumu un atbilžu sadaļa – Olafs Klūdziņš, Viktorija Baire, Andis Adats, Juris Žilko, Aigars 

Vītols, Gatis Līcis, Anda Pūriņa, Agnese Geduševa, Arnolds Keisters, Neils Kalniņš, Linda 

Zaķe, Andris Ceļmalnieks, Līga Mizovska. 

 

Plkst.21:07 – sēdē sāk piedalīties Neils Kalniņš 

 

Gatis Līcis izsaka mutisku deputāta pieprasījumu par 2020.gada 24.septembra Finanšu, 

Attīstības un uzņēmējdarbības atbalsta, Izglītības, kultūras, sporta un tūrisma, Sociālo 

jautājumu, Apsaimniekošanas un īpašumu apvienotās komitejas audioieraksta izsniegšanu. 

 

Plkst.22:45 - 15 minūšu pārtraukums  
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Plkst.23:00 - atsākas sēde 

 

Turpinās jautājumu-atbilžu sadaļa – Juris Križanovskis, Aivita Zavadska, Edgars Melnieks, 

Neils Kalniņš, Viktorija Baire.  

 

Plkst.23:54 - 10 minūšu pārtraukums  

 

Plkst.00:04 atsākas sēde 

 

Turpinās jautājumu-atbilžu sadaļa – Voldemārs Pozņaks, Neils Kalniņš, Arnolds Keisters, 

Edgars Melnieks, Agnese Geduševa, Juris Jerums, Olafs Klūdziņš, Linda Zaķe, Juris Žilko, 

Andris Ceļmalnieks, Andis Adats, Viktorija Belova, Juris Jerums, Anastasija Prokopenko. 

 

Plkst.01:55 - 20 minūšu pārtraukums  

 

Plkst 02:17 - atsākas sēde 

 

Turpinās jautājumu – atbilžu sadaļa – Agnese Geduševa, Edgars Melnieks, Gatis Līcis, Linda 

Zaķe, Juris Žilko, Anda Pūriņa, Andis Adats, Viktorija Baire, Neils Kalniņš. 

 

Debatēs piedalās – Agnese Geduševa, Juris Žilko, Olafs Klūdziņš, Neils Kalniņš, Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks, Juris Jerums. 

 

Agnese Geduševa atsauc no balsošanas priekšlikumu, kurš iesniegts plkst.21:38, jo ir iesniegts 

precizēts priekšlikums. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Juris Žilko - Ņemot vērā īso laiku, kas dots, lai iepazītos ar materiāliem, aicinu izsludināt sēdē 

pārtraukumu līdz 27.janvāra plkst. 09:00. 

 

 

Agnese Geduševa - Paredzēt 2020.gada budžetā pašvaldības kompensāciju aukles pakalpojuma 

apmaksai 200 EUR/mēn apmērā, papildus paredzot šim mērķim 110000 EUR (no Īp. ,,Pie 

Mārtiņa” rekonstrukcijas 100000 EUR un līdzdalības izvērtēšana dalībai kapitālsab. 10000 

EUR). 

 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ01: Ēkas ,,Pie Mārtiņa” remontam paredzētos 100 000,- EUR novirzīt PII 

Titurgā līdzfinansēšanai 20 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis (vārdiski), Juris Žilko), ,,Pret” – 7 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 4 (Andis 

Adats, Juris Jerums, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ02: Ēkas ,,Pie Mārtiņa” remontam paredzētos 100 000,- EUR novirzīt Baložu 

JIC telpas (Purva ielā 2/4) labiekārtošanas līdzfinansēšanai 40 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par” - (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 5 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede), ,,Atturas” – 6 (Andis Adats, Juris Jerums, Dzintra Medne, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ03: Ēkas ,,Pie Mārtiņa” remontam paredzētos 100 000,- EUR novirzīt SAC 

filiāles Valdlaučos pilnveides līdzfinansēšanai 20 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 7 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 4 (Andis Adats, 

Dzintra Medne, Indra Priede, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ04: Ēkas ,,Pie Mārtiņa” remontam paredzētos 100 000,- EUR novirzīt Mellupu 

Med.punkta izveides līdzfinansēšanai 20 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 5 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, 

Voldemārs Pozņaks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 6 (Andis Adats, Juris Jerums, Dzintra Medne, 

Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ05: Dalībai kapitālsabiedrībās izvērtēšanai paredzētos 20 000,- EUR novirzīt 

pedagogu motivācijas rīkiem 10 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 6 (Viktorija Baire, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Indra 

Priede, Anastasija Prokopenko, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andis Adats, Andris 

Ceļmalnieks, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā Titurgas ezera parka projekta pirmās kārtas realizāciju, paredzot 

šim mērķim līdzekļus no teritoriju apsaimniekošanas sadaļas inventāram paredzētajiem 

līdzekļiem 20 000 EUR. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede), ,,Atturas” – 7 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā videonovērošanas kameru iegādi un izvietošanu Titurgā un 

Lapeniekos, līdzekļus paredzot no RPP budžeta. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 6 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Jerums, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko)  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā līdzekļus bērnu laukumiņa sakārtošanai Zaļajā ielā 4, Baložos 

(Titurgā), paredzot šim mērķim līdzekļus no teritoriju apsaimniekošanas sadaļas inventāram 

paredzētajiem līdzekļiem 30 000 EUR. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 2 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters), ,,Atturas” – 9 (Andis 

Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā līdzekļus Baložu jaunā PII Titurgā projekta attīstībai, paredzot šim 

mērķim līdzekļus no ceļu sadaļas Asfaltbetona seguma remontam paredzētajiem līdzekļiem 100 

000 EUR. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 6 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Jerums, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

 

 

 



5 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā vienreizējā bērnu piedzimšanas pabalsta paaugstināšanu līdz 300 

eiro, papildus paredzot šim mērķim 18 000 EUR no Sporta aģentūras sadaļas Dotācijām 

biedrībām un nodibinājumiem paredzētajiem līdzekļiem. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 2 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters), ,,Atturas” – 9 (Andis 

Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.g budžetā pašvaldības kompensāciju aukles pakalpojuma apmaksai 200 

EUR/mēn apmērā, papildus paredzot šim mērķim 110000 EUR (no Īp. ,,Pie Mārtiņa” 

rekonstr.100000 EUR un Admin.pārv.sab.attiec.5 000 EUR un Īpašumu pārv.Inventāra 5 000 

EUR). 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Aigars Vītols), 

,,Atturas” – 8 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ06: Nekustāmā īpašuma uzturēšanai paredzētos 992 000,- EUR novirzīt 

veloceliņa Ķekava-Pļavniekkalns 1.kārtas izbūvei 100 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 4 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede), ,,Atturas” – 7 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ07: Nekustāmā īpašuma uzturēšanai paredzētos 992 000,- EUR novirzīt PII 

Titurgā līdzfinansēšanai 50 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 6 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks, 

Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 5 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, 

Juris Jerums, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ08: Nekustāmā īpašuma uzturēšanai paredzētos 992 000,- EUR novirzīt 

īpašuma ,,Pie Mārtiņa” izsoles organizēšanas izdevumu segšanai 3 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 8 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 3 (Andis 

Adats, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ09: Inventāram (kods 2312) paredzētos 60 000,- EUR novirzīt sporta laukuma 

izveidei Mellupos 20 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, 

Gatis Līcis, Juris Žilko), ,,Pret” – 3 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Voldemārs Pozņaks), 

,,Atturas” – 8 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Dzintra Medne, Indra Priede, 

Anastasija Prokopenko, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Žilko 

Priekšlikums JŽ10: Asfaltbetona seguma remontam paredzētos 600 000,- EUR novirzīt 

Saulgriežu ielas izbūves līdzfinansēšanai 300 000,- apmērā. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Gatis Līcis, Juris 

Žilko), ,,Pret” – 8 (Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, 

Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols), ,,Atturas” – 4 (Andis Adats, 

Juris Jerums, Dzintra Medne, Anastasija Prokopenko),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Paredzēt 2020.gada budžetā līdzekļus 15 000 EUR apmērā Jauniešu Iniciatīvu centra un senioru 

saieta vietas iekārtošanai Titurgā vai Baložos, līdzekļus ņemot no līdzekļiem neparedzētiem 

gadījumiem. 

Atklāti balsojot  ar 4 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Gatis Līcis, Juris 

Žilko), ,,Pret” – 5 (Viktorija Baire, Arnolds Keisters, Olafs Klūdziņš, Voldemārs Pozņaks, 

Anastasija Prokopenko), ,,Atturas” – 7 (Andis Adats, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, 

Dzintra Medne, Indra Priede, Valts Variks, Aigars Vītols),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 
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Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.1/2020 ,,Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2020.gada budžetu” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm ,,Par”- (Andis Adats, Viktorija Baire, Andris Ceļmalnieks, Juris Jerums, Arnolds 

Keisters, Dzintra Medne, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Anastasija Prokopenko, Valts 

Variks, Aigars Vītols), ,,Pret” – 5 (Agnese Geduševa, Neils Kalniņš, Olafs Klūdziņš, Gatis 

Līcis, Juris Žilko), ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.1/2020 ,,Par Ķekavas novada 

pašvaldības 2020.gada budžetu”. 

 

 

Keisters – Es balsoju ,,Par”, par budžetu, kur, manā skatījumā, bija izstrādāti ļoti labi, un 

ņemti vērā tās iespējas, kuras varēja būt, tāpēc es balsoju par darbiniekiem, par to, ka tiešām 

ir acīmredzami labi pastrādāts, es balsoju ,,Par” par to, un atvainojos darbiniekiem par to, ka 

viņi tiešām parādīja saliedētību, parādīja to, ka viņi dzīvo līdzi šim budžetam un par to es varu 

tikai jums veltīt aplausus. Un arī par budžeta pieņemšanu. 

 

Adats – Jā. Par balsojumu. Ar visiem priekšlikumiem iepazinos, bet nobalsoju atturoties, tikai 

tāpēc, ka neredzēju ka šie priekšlikumi uzlabotu budžeta situāciju un balsojot par šī budžeta 

apstiprināšanu esmu gandarīts, ka līdz šim ir uzklausītas visas vēlmes, kas attiecas uz Baložu 

pilsētas attīstību un pēdējo desmit gadu laikā Baložu pilsētai tik liels līdzfinansējums nav bijis 

piešķirts. Līdz ar to man ir tikai jāizsaka dziļas skumjas par tiem baložniekiem, kas nobalsoja 

pret šo budžetu un tai pašā laikā noteikti ka mēģinās stāstīt, ka viņi ir tie, kas ir centušies, lai 

šis budžets būtu labāks. 

 

Geduševa – Par balsojumu. Par priekšlikumu, jā, es atšķirībā no iepriekšējā, runāšu par savu 

balsojumu. Par priekšlikumiem, es balsoju ,,Par”, jo es tiešām uzskatīju, ka tie ir nepieciešami, 

noderīgi, sabiedrībai vajadzīgi, par budžetu kopumā es nobalsoju ,,Pret”, loģiski, tādēļ ka 

neviens no mūsu priekšlikumiem netika atbalstīts, tādēļ arī es kopumā balsoju ,,Pret”, bet par 

budžetu, kāds tas ir sastādīts, es atbalstu, es tiešām atbalstu daļu sastādītā budžeta, protams, 

it īpaši visu, kas attiecas uz Baložu attīstību, uz Titurgas attīstību, protams, arī uz pārējo novada 

attīstību, bet, tā kā es šī budžeta sastādīšanā neesmu piedalījusies, jo man tas tika liegts, tad es 

nevaru nobalsot ,,Par”, jo, ja man būtu iespēja piedalīties veidošanas procesā, es vismaz piecas 

sadaļas veidotu savādāk novirzot līdzekļus, vai sadalot tos arī citām vajadzīgām jomām. Tādēļ 

nobalsoju ,,Pret”. Paldies.   

 

Žilko – Balsoju ,,Pret” budžetu, tāpēc ka, šis budžets neparedz vienādu, līdzsvarotu atbalstu 

visām apkaimēm, un skatoties novada attīstībā desmit gadu griezumā, arī pēc šī sadalījuma, šis 

piedāvātais budžets šo te līdzsvaru nedod. Turklāt sagatavotie dokumenti sēdes materiāliem 

pieliktie klāt, viņi ir sagatavoti, manā skatījumā ar kļūdām, interpretējami un uzdod vēlamo 

situāciju par labāku nekā tā ir. 

 

Baire – Balsoju ,,Par”, balsoju ,,Pret” visiem priekšlikumiem, jo atbalstu pilnībā sagatavoto 

budžetu, līdz ar to es nevaru atbalstīt citus priekšlikumus un manuprāt, šis ir, jāpiekrīt Adata 

kungam, šis būs Baložu gads. Apsveicu Jūs ar to.  

 

Lēmums Nr.1 pielikumā.  
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Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā norādītie 

personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz  25.01.2020.plkst. 04:44 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1) V. Baire 

 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2) Aija Videniece 

 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


